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TILSYNSUTVALGETS RAPPORT 

- Sykefraværet har vært økende i år, fra et snitt på 8,22% i 2018. Fraværet er ulikt i 

avdelingene. Det er størst fravær i aldersgruppen 40-59 år, og fraværet er høyest i midten av 

uken. Bemanningsutfordringen er løst ved hjelp av sykepleierstudenter som har vært 

utplassert i 8 uker. Et kull er nettopp ferdig med sin periode, nye forventes i disse dager. 

 

- Det er pt. 5 ledige sykepleierstillinger, hvorav et vikariat. En nylig utlysning har resultert i en 

del søkere, men erfaringsmessig er mange søkere ikke kvalifiserte. Intervjuer pågår. 

 

- Innføringen av IPAD for betjeningen for løpene dokumentasjon i Gerica, er så langt en 

suksess. Det er brukervennlig, og det rapporteres fortløpende og dermed tidligere på dagen 

enn før. I to avdelinger er det innført for alle, mens resten av avdelingene skal få det før 

påske i år. Institusjonen har hatt noe problem med nettverket, men håper å få løst det i nær 

fremtid. 

 

 

- Forsøket med digitalt tilsyn via en boks på rommet fungerer bra. Det er innført på 10 rom og 

gjelder bare om natten, men vil nå bli utvidet til hele døgnet. Det er for tiden ikke aktuelt å 

utvide til flere rom, med unntak av 3 rom på forsterket enhet. 

 

- Det er ingen beboere med utagerende adferd på skjermet enhet. En beboer har 

tvangsvedtak. Fire har GPS, ytterligere en er under vurdering for å få det.  

 

- Flere aktiviteter avgrenset til avdeling har vært etterspurt, ettersom ikke alle er komfortable 

med samlinger med mange deltakere. Dette forsøkes etterkommet, bl.a. ved at 

fagavdelingen lager planer for tema og ønsker beboerne har, og at aktivitørene fordeles til de 

enkelte etasjene.  

Institusjonen ønsker at flere frivillige (pårørende) deltar i ulike aktiviteter. 

 

- Det er tidligere nedsatt en gruppe som skal arbeide med revitalisering av dagsentrene. Dette 

styres fra sentralt hold, som Sykehjemsetaten og bydelen, men Langerud har vært med, bl.a. 

i en workshop. Første steg har vært: hvilke dagsentre skal man ha, innhold, åpningstid etc.  
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- Rapporter for kvalitetsindikatorer for sykehjem 2018 har ikke vært tilgjengelig for 

tilsynsutvalget. Rapporten Avvik i Sykehjemsetaten 2018 viser at Langerud kommer godt ut 

sammenlignet med øvrige sykehjem. Det gjelder både avvik samlet, og avvik vedr. 

legemiddel. 

  

- Institusjonen har nettopp ansatt en kvalitetssjef, som skal jobbe opp mot ledelsen og 

fagsykepleiere. Nye kvalitetssystemer skal utvikles og opplæring gjennomføres. 

Kvalitetssjefen gjennomgår nå flere prosedyrer og rutiner, bl.a. legemiddelhåndteringen. 

Bruk av medikamenter hos den enkelte gjennomgås jevnlig.  

  

- To medarbeidere skal delta på kurs i veilederutdanning. Det er en praktisk utdanning som går 

over 18 måneder med 18 dager utenfor «huset» Etter endt kurs skal de to veilede de øvrige 

ansatte i hvordan de best mulig skal se ting i beboernes perspektiv. 

 

- Institusjonen jobber også med å gjøre måltidene til en «bedre opplevelse». En 

ernæringsekspert bidrar. Det handler om beboernes matønsker, men også om rammen for 

måltidene, som bl.a. borddekking og atmosfære.  

 

 

SAKER TIL OPPFØLGNING VED NESTE TILSYN 

- Resultater fra Rapporter Kvalitetsindikatorer for Sykehjem 2018 (hvis de foreligger/gjøres 

tilgjengelig for tilsynsutvalget) 

- Andre aktuelle rapporter 

- Forsøk med digitalt tilsyn hele døgnet 

- Bruk av IPAD for dokumentasjon og rapportering – innføring i hele institusjonen 

- Status ledige stillinger 
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